

## 第十九週 學校聯絡事項

1. [畢業生獎學](#)及[長期學習獎學金](#)將於2月3日截止申請。
2. 本週扯鈴社團暫停一次。

### 本週學校活動

- **慶祝新年園遊會活動時間表:**

9:25-10:05AM 第一節上課(教室)

10:15-11:30AM 節目表演(戶外舞台)

11:30AM-1:30PM 園遊會(午餐區)

★ **請家長為孩子準備毯子及雨衣**, 依各班位置坐好, 表演節目後到班級指定位置接您的孩子。

★ BMMS 停車位有限, 請大家多利用 Sunset Hills 小學停車場停車。

★ 園遊會當天將 Voucher(s) 兌換成小票, 即可在食物攤位或遊戲攤位使用。

★ **北郡華語文學習中心(TCML)及文教中心聯合攤位**, 12:00PM 將有現場春聯揮毫, 請大家多多捧場。現場還有抽抽樂, 歡迎家長帶孩子重溫兒時童玩樂趣!

★ 學生的出席更顯重要。歡迎蒞臨觀賞學生表演及享受傳統美食。

### 近期學校活動(參考學校全年行事曆)

- 2月10日及2月17日:總統節放假。2月24日 恢復上課。
- 2月24日:10-11:15AM @ Room 703  
講座: "Preparing For AP Courses Seminar", 由Westview 高中老師 Mr. Halander & Mr. Hubschmitt 主講。歡迎家長踴躍參加。

### 家長會事項

- PTA:請填寫第二學期 2024年1月6日至5月11日[家長志工服務表](#)。
- 2月24日:11:30AM @ Room 703 家長大會。

### 社區活動:

- 中國館作文比賽截止日期 3/25。詳情請看[比賽辦法](#)、[按此下載報名表](#)。
- 2/11 聖地牙哥藝術學會與文化學會「清代及以後微物奇珍」展覽。詳情請看[海報](#)。
- 2/24 科工會2024新春年會午宴。主講嘉賓:前台大校長:李嗣涔博士。詳情請看[海報](#)。
- 2024年「台美人獎學金基金會」獎助學金即日起開放申請, 報名至4月15日截止。申請表格下載及詳情請至該會網站查詢:<https://tascholarshipfund.org/>。
- [2024年海外青年英語服務營](#)報名即日起可至[僑務活動報名](#)系統報名, 2024年3月10日截止報名。活動期間:自2024年7月6日至8月2日。

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_ 家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_

**Week 19: Weekly Bulletin**

1. The [graduation scholarship](#) and the [long term study scholarship](#) application deadline is 2/3/2024.
2. No Chinese Yoyo Club is on 2/3/2024.

**This Week's Events**

- **Lunar New Year Carnival Schedule :**

09:25 AM - 10:05 AM Classroom

10:15 AM - 11:30 AM Performance at outdoor stage

11:30 AM - 01:30 PM Carnival at lunch court

★ **Students will be seated at the assigned area of the quad. Based on the weather forecast, highly suggest bringing a blanket/poncho/raincoat for your child. After the performance, please meet the teacher and pick up children at the indicated area.**

★ BMMS parking spaces are limited, please use the Sunset Hills Elementary school parking lot.

★ Lunar New Year Carnival : Redeem pre-sale voucher to tickets for food booths and game booths.

★ NCCS TCML & Learning Center will jointly host a Chinese calligraphy live demo at 12:00PM. Culture activities, fun games & various prizes are at the booth, ALL guests are welcome to come and have fun.

★ Students' attendance counts. Come and enjoy the students' performance and festivities.

**Upcoming Events** (refer to [school calendar](#))

- 2/10 - 2/17 President's Day, No School. 2/24 School resumes.

- 2/24

10-11:15AM @ Room 703 Workshop: "Preparing for AP Courses Seminar" by Westview High School AP teachers ~ Mr. Halander & Mr. Hubschmitt

**PTA Announcements**

- Please sign up for the second semester 1/6 - 5/11 [sign up sheet](#) is available.
- 2/24 11:30AM @ Room 703 final PTA meeting.

**SD Community Events**

- Chinese Essay Contest from San Diego House of China deadline: 3/25. Check [contest rules](#) for details. Click to [download the registration form](#).
- 2/11 Spring Art Journey - Miniature Treasures - Snuff Bottle Exhibition. Check the [flyer](#) for details.
- 2/24 SDCASEA 2024 New Year Luncheon. For more information please check the [flyer](#).
- 2024 Taiwanese American Scholarship Fund, TASF Scholarship registration is open, deadline is 4/15. Please check website for more info: <https://tascholarshipfund.org/>
- [English Teaching Volunteer Service Program for Overseas Youth 2024](#)  
Sign up via [Overseas Community Affairs Council, Republic Of China \(Taiwan\)](#).  
Registration is open till March 17, 2024 (GMT+8). The program will be held from July 6 to August 2, 2024.

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_ 家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_